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Skyttecentrats vara eller inte vara?  
 

Efter cirka tjugo års väntan så togs i Mars månad 2019 kommunfullmäktige beslutet att 
fastställa förslaget om samlokalisering av ett nytt skyttecenter, där flera klubbar kunde 
samlas under en skytteallians för att bedriva sin idrott.  
 
En idrott som Boråsare har varit väldigt framgångsrika i, nämligen pistolskytte. Borås stad 
har ett flertal SM mästare i just skytte och dessa är bra representanter för vår stad. 
Skyttecentrat är ju tänkt att användas av polisen i vår stad samt polishögskolan och var ju en 
bidragande faktor till att just polisutbildningen förlades i Borås. 
 
Nu har vi fått informationen om att de styrande partierna Socialdemokraterna, Miljöpartiet, 
Liberalerna och Centern i Borås Stad, har beslutat att vi inte skall fullfölja beslutet tagit i 
Kommunfullmäktige gällande skyttecentrat.  
 

Till följd av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd 

Ylva Lengberg ( S ) 

 

Skall skyttecentrat byggas som planerat i enlighet med kommunfullmäktige beslutet tagit i 
mars 2019?  
 
Om svaret på ovan ställda fråga är nej, var skall då skyttecentrat byggas och vad kommer 
detta innebär i tidsperspektiv för Borås stad skyttar, hur länga skall de behöva vänta?  
 
 
 
 
För Sverigedemokraterna, 
 
 

Björn Qvarnström (SD)   
Ledamot i Kommunfullmäktige   


